

手套出口欧美洲需要什么检测认证？手套出口检测标准是什么？

产品名称	手套出口欧美洲需要什么检测认证？手套出口检测标准是什么？
公司名称	全球法规注册CRO-国瑞IVDEAR
价格	.00/个
规格参数	
公司地址	光明区邦凯科技园
联系电话	13929216670 13929216670

产品详情

欧洲

EN 455-1-2000

一次性医用手套. 第1部分: 无孔试验和要求

Medical gloves for single use. Part 1: Requirements and testing for freedom from holes

EN 455-2-2015

一次性医用手套. 第2部分: 物理性能要求和试验

Medical gloves for single use - Part 2: Requirements and testing for physical properties

EN 455-3-2015

一次性医用手套 第3部分:生物评定要求和试验

Medical gloves for single use. Part 3:Requirements and testing for biological evaluation

EN 455-4-2009

一次性医用手套. 第4部分: 保质期测定要求和检验

Medical gloves for single use - Part 4: Requirements and testing for shelf life determination

CEN/TR 16953-2017

一次性医用手套. 选择指南

Medical gloves for single use - Guidance for selection

EN ISO 21171-2006

医疗专用手套.可移动表面粉末的测定 ISO 21171-2006

Medical gloves Determination of removable surface powder

美国

ASTM D3578-2019

橡胶检验手套标准规范

Standard Specification for Rubber Examination Gloves

ASTM D5151-2006(2015)

检测医用手套漏孔的标准试验方法

Standard Test Method for Detection of Holes in Medical Gloves

ASTM D5250-2019

医用聚氯乙烯手套的标准规范

Standard Specification for Poly(vinyl chloride) Gloves for Medical Application

ASTM D6124-2006(2017)

医用手套残余粉末的标准试验方法

Standard Test Method for Residual Powder on Medical Gloves

ASTM D6319-2000a(2005)

医用腈橡胶检验手套的标准规范

Standard Specification for Nitrile Examination Gloves for Medical Application

ASTM D6319-2010

医用腈类检验手套的标准规范

ASTM D6319-2019

医用腈检验手套规格

ASTM D6355-1998(2003)

医用手套人重复损害修补试验的标准试验方法

Standard Test Method for Human Repeat Insult Patch Testing of Medical Gloves

ASTM D6977-2019

医疗检查用氯丁橡胶手套的标准规格

Standard Specification for Polychloroprene Examination Gloves for Medical Application

ASTM D6978-2005(2019)

医用手套对化疗药物渗透阻力的评价的标准操作规程

Standard Practice for Assessment of Resistance of Medical Gloves to Permeation by Chemotherapy Drugs

ASTM D7102-2010

测定无菌医用手套上的内毒素的标准指南

Standard Guide for Determination of Endotoxin on Sterile Medical Gloves

ASTM D7103-2018

医用手套评定的标准指南

Standard Guide for Assessment of Medical Gloves

ASTM D7160-2016

医用手套有效期测定的标准实施规程

Standard Practice for Determination of Expiration Dating for Medical Gloves

ASTM D7161-2016

测定典型仓库条件下存放的成熟医用手套实时有效期的标准实施规程

Standard Practice for Determination of Real Time Expiration Dating of Mature Medical Gloves Stored Under Typical Warehouse Conditions

ASTM D7907-2014

测定医用检查手套表面杀菌作用的标准试验方法

Standard Test Methods for Determination of Bactericidal Efficacy on the Surface of Medical Examination Gloves

ANSI/ADA 102-1998

牙医用无菌丁二烯手套

Non-Sterile Nitrile Gloves for Dentistry

ANSI/ADA 103-2001

牙医用无菌增塑聚氯乙烯手套

Non-Sterile Polyvinyl Chloride Gloves for Dentistry

手套出口欧美洲需要什么检测认证？手套出口检测标准是什么？手套检测报告，食品级手套检测，手套检测，手套出口欧美检测